
Vi står enade –  
framtiden går över Rörberg
Varje morgon rullar tusentals Gävlebor västerut – till jobb i Sandviken. 
Jobb som driver den gröna omställningen, export och innovation. Jobb 
som kräver el – och imorgon mer el än vad som finns idag.  
  
En ny kraftledning till Sandviken är nödvändig och den kan inte vänta.  
Framtidens elbehov kräver snabb utbyggnadstakt av elproduktion och 
elnät för att möta ett stegrande behov. 
  
Vi är överens: den självklara vägen går via det sedan länge nedlagda 
flygfältet Rörberg. 

Det är en lösning med maximal nytta för hela Gävleborg och andra 
lösningar finns det inte tid för. Vi kan inte riva upp beslut som tagits,  
som vi varit överens om och som gjorde att Microsoft valde Gävle –  
Valbo – Sandviken.  
  
Vi uppmanar våra kollegor i Gävle att ta ställning – för jobben i regionen, 
för klimatomställningsmål och för vår gemensamma framtid.

Samtliga partier i kommunstyrelsen Sandvikens kommun enligt enhälligt beslut.


